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استاندار هرمزگان تاکید کرد؛

سرعت بخشی به تشکیل کارگروه ویژه 
هرمزگان -  قزاقستان

مهدی دوســتی در نشست با معاون نخست وزیر 
و وزیر تجارت جمهوری قزاقســتان اظهارداشت: 
اســتان هرمزگان دارای فرصت هــای بی نظیری 
است که برخورداری بیش از هزار کیلومتر ساحل 
در خلیج فــارس و دریای عمــان، قرار گرفتن در 
مبــدا آغــاز کرویدر شــمال جنــوب، دارا بودن 
۱۴ جزیــره منحصر به فــرد و بیش از یک میلیون 
ظرفیت پالایشــی در روز همچنین برخورداری از 
ظرفیت عظیم در حوزه های معدنی، کشــاورزی و 

آبزی پروری تنها بخشی از امتیازات استان است.
وی افزود: سیاست دولت سیزدهم از ابتدا گسترش 
تعاملات با کشورهای همسایه به ویژه کشورهای 
دوســت و برادر مانند قزاقســتان بوده و من هم به 
عنوان نماینده رئیس جمهور در استان وظیفه دارم 
دستورات مقام ریاست جمهوری را اجرایی کنم که 

در این راســتا آمادگی داریم با آغوش باز امتیازات 
استان هرمزگان را به اشتراک بگذاریم.

نماینده عالی دولت در اســتان هرمزگان، با اشاره به 
ســاختار بروکراتیک کشور و کم شدن سرعت بیان 
داشت: ما آمادگی داریم با کارگروه مشترک، موانع 
موجود در مقابل تعاملات دوجانبه را از میان برداریم 
و اگــر مانع قانونی وجــود دارد هم با ظرفیت های 

اصلاحی قوانین و مقررات، آن ها را مرتفع کنیم.
دوســتی عنوان کرد: جدیداً کاری را در قالب شهر 
نساجی شــروع کردیم و از بهمن ماه ۵ هزار هکتار 
زمیــن را زیرکشــت پنبه خواهیم بــرد با توجه به 
اینکه ۷۰ درصد صنعت نســاجی وابسته به نفت و 
پتروشیمی اســت و این ظرفیت ها در استان وجود 
دارد برنامه داریم که زنجیره کشاورزی را با زنجیره 
نفتی ترکیب و یک صنعت نساجی قوی ایجاد کنیم .

وی بااشاره به ســابقه کشور قزاقستان در صنعت 
نساجی تاکیدکرد: از تبادلات فنی، سرمایه گذاری 
و کار مشــترک در حوزه نساجی استقبال می کنیم 
و می توانیــم در تأمین ماشــین آلات موردنیاز این 

صنعت نیز همکاری هایی داشته باشیم.
دوستی خاطرنشــان کرد: اگر امکانش وجود داشته 
باشد برای سرعت بخشی به کارها، کارگروه مشترک 
ویژه اســتان هرمزگان با طرف قزاقستانی تشکیل 
می دهیم و حداقل هفته ای یک جلسه را به صورت 

مجازی در این کارگروه برگزار خواهیم کرد.
اســتاندار هرمزگان تصریح کرد: ما به یک تجارت 
دو طرفه با قزاقســتان فکر می کنیم چرا که با توجه 
به نیــازی که به واردات داریــم و بعضاً برخی از 
نیازهای خود را از کشورهای آمریکای لاتین تأمین 
می کنیم علاقه مند هستیم که مراودات تجاری خود 
را برای رفع نیازهای وارداتی به ســوی قزاقستان 
سوق دهیم و یقین بدانید اگر کانتینری از قزاقستان 
به ســوی ایران پر بیاید به صورت خالی برنخواهد 
گشــت و قطعاً ما در استان هرمزگان ظرفیت های 
صادراتی خوبی برای عرضه به کشــور دوست و 

همسایه داریم.
وی خاطرنشــان کرد: ما به دنبــال تجارت پایدار 
با کشــور قزاقستان هســتیم و در مرحله اول قطار 
ترانزیتی از مقصد قزاقســتان به ایران و بندرعباس 
اعزام خواهد شــد کــه به همین منظور لیســت 
محصــولات کشــاورزی هرمزگان کــه قابلیت 

صادرات به قزاقستان را دارند مبادله می کنیم.

        اقتصاد کیش -     استاندار هرمزگان 
بر ســرعت بخشی تشــکیل کارگروه ویژه 

هرمزگان- قزاقستان تاکید کرد.

افتتاح سه طرح ورزشی، فرهنگی و 
عمرانی در جزیره بوموسی

اقتصاد کیش-  با حضور استاندار هرمزگان سه طرح ورزشی، فرهنگی و عمرانی در 
جزیره بوموسی به بهره برداری رسید.

بوستان ورزش و زمین چمن مصنوعی شهدای آتش نشان به مساحت ۲۸۰۰ مترمربع، 
نخستین طرحی بود که با حضور مهدی دوستی استاندار هرمزگان در جزیره بوموسی 
به بهره برداری رسید. برای اجرای این طرح ۲۵ میلیارد ریال هزینه شده است. کتابخانه 
عمومی جزیره بوموسی دومین طرحی بود که با هزینه ۳۶ میلیارد ریال توسط استاندار 
هرمزگان افتتاح شــد. آخرین طرحی هم که در جزیره بوموســی افتتاح شد، فاز دوم 
مسکن ۱۰۴ واحدی بود. در این فاز ۱۸ واحد مسکونی به متقاضیان تحویل داده شد.

مهدی دوستی استاندار هرمزگان در سفر به جزیره بوموسی ضمن بازدید از طرح آب 
شیرین کن این جزیره و برگزاری ملاقات مردمی و دیدار چهره به چهره با مردم شریف 

شهرستان بوموسی، مسائل و پتانسیل های این شهرستان را نیز مورد بررسی قرار داد.
امتیازات ویژه ای برای سرمایه گذاری در بوموسی پیش بینی شده است

 مهدی دوستی؛ استاندار هرمزگان در دیدار با مردم جزیره بوموسی اظهار داشت:  این 
سند حاوی حدود ۱۰۰ طرح کوچک و بزرگ برای این جزایر بوده و در همین مدت 

هم توان بسیاری برای آنها گذاشته شده است.
وی ادامه داد: این بسته تحولی که برای نخستین مرتبه تهیه شده و به مدیریت کلان 
کشور ارسال شد و امیدواریم بتوانیم بودجه قابل توجهی برای آن گرفت و تمرکز عمده 

طرح های آن با حدود ۸۵ درصد بیشتر بر روی جزیره بوموسی است.
وی اضافه کرد: محوریت تحول در جزیره بوموسی با شیلات بوده و به کسانی که در 
جزیره بوموسی فعالیت کنند امتیازهای ویژه ای می دهیم، برای کسانی که در این جزیره 
اقدام به فعالیت اقتصادی پرورش ماهی کنند تسهیلات هم برای سرمایه گذاری اولیه و 

هم سرمایه در گردش به آن ها می دهیم  که نرخ سود آن هم تک رقمی است.
استاندار هرمزگان ابراز داشت:  اگر هم سرمایه گذاران بخواهند از معافیت مالیاتی استفاده 
کنند، معافیت مالیاتی آن ها را تا ۱۰ سال افزایش می دهیم که در آن ها رغبت ایجاد کند.

دوستی با بیان اینکه بسته های متعددی برای تحول آماده کرده ایم،  گفت: این سفر آغازی 
برای یک تحول بزرگ اســت،  می توانیم بخشی از خطرهای سرمایه گذاری در این 
جزیره را بپذیریم و اطراف جزایر این شهرستان برای طرح های پرورش آبزیان مطالعه 

اقتصادی شده و دوره بازگشت سرمایه آن هم لحاظ شده است.
وی تصریح کرد: اگر بتوانیم کاری کنیم که شرکت نفت فلات قاره از جوانان همین 

منطقه استخدام و استفاده کند اتفاق خوبی برای اشتغال در این جزیره رخ می دهد.
وی ادامه داد: از اینکه اقتصاد به دست خود مردم جزیره بیفتد حمایت می کنیم و برای 

تضامین، تسهیلات و فرصت های اقتصادی امتیازهای ویژه ای در نظر گرفته ایم.
رییس شورای اداری هرمزگان تصریح کرد: امیدواریم با کمک همدیگر بتوانیم اتفاقات 
خوبی رقم بزنیم و این بســته تحولی را پیش ببریم، اصل کار هم اشتغال است و اگر 

اشتغال حل بشود سایر مسایل هم حل می شود.
استاندار هرمزگان با اشاره به ناآرامی های اخیر در کشور، گفت: دشمنان در این فتنه 
جدید تا می توانند داد می زنند و ما به جای داد و فریاد زدن تا می توانیم آجر بر روی آجر 

می گذاریم و کشورمان را توسعه می دهیم.
استاندار هرمزگان با اشاره به ناآرامی های اخیر در کشور، گفت: دشمنان در این فتنه 
جدید تا می توانند داد می زنند و ما به جای داد و فریاد زدن تا می توانیم آجر بر روی آجر 
می گذاریم و کشورمان را توسعه می دهیم.  دوستی افزود: این سفر هم پیامی برای کسانی 
دارد که در لانه کفر خانه کرده اند و از هر فرصتی برای ضربه زدن به ایران اسلامی استفاده 

می کنند و شهامت هم ندارند رو درروی جمهوری اسلامی بایستند.
رییس شورای اداری هرمزگان گفت: همه می دانند زمانی که برای تهیه کوچکترین ابزار 
نظامی خود مشکل داشتیم در برابر تمام دنیای استکبار ایستادیم و اکنون که جمهوری 
اسلامی در اوج عزت و اقتدار است در دفاع از حق مردم ایران، کیان ملت ایران و آبروی 

ملت ایران محکم ایستاده است.

تغییر رویکرد شرکت های دانش بنیان 
هرمزگان به سمت نیازهای فناورانه است

اقتصاد کیش-          رییس پارک علم و فناوری هرمزگان با بیان اینکه تغییر رویکرد 
شــرکت های دانش بنیان هرمزگان به ســمت نیازهای فناورانه استان است، گفت: 
جهت گیری برای تاسیس و ایجاد شرکت های دانش بنیان و فناور از عرضه محوری 

به سمت تقاضا تغییر می کند.
علیرضا نصیری اظهار داشت: هر شخص حقیقی و حقوقی که ایده اش دارای نوآوری 
و بازار باشد براساس شاخصه هایی که برای تاسیس و راه اندازی شرکت های دانش بنیان 

و نوآور وجود دارد مورد پذیرش قرار می گیرد.
وی ادامه داد: اما طی این ســال ها متوجه شدیم در صنعتی مانند فولاد و صنایع دیگر 
دست پارک علم و فناوری هرمزگان برای پاسخگویی به نیازهای فناورانه آن ها خالی 
است و محدود شرکت های موجود تنها قادر به رفع یکی از نیازهای آن ها بوده و سایر 

نیازها را نمی توانند پاسخ دهند.
وی اضافه کرد: زمانی نیاز است چندین شرکت وجود داشته باشد تا نیازهای فناورانه 
چنین کارخانه هایی را پاسخ بدهند که در این زمینه با کمبود شرکت های دانش بنیان 
روبه رو هستیم و شرکت های موجود هم برحسب ایده های اشخاص شکل گرفته اند.

رییس پارک علم و فناوری هرمزگان بیان کرد: اینکه ایده منطبق با بازار هرمزگان، کشور 
و جهانی باشد چندان در تاسیس شرکت ها مورد توجه قرار نگرفته است، به عنوان مثال 
یک مدرس یا استاد دانشگاه، نوآوری انجام داده و چون می تواند در بازار بفروشد در 

پارک علم و فناوری پذیرش گرفته است.
نصیری ابراز داشت: اکنون رویکرد پارک علم و فناوری بیشتر به این سو خواهد شد 
که نیازهای فناورانه در هرمزگان را به کمک صنایع و متولیان حوزه های مختلف مانند 
کشاورزی و شیلات و گردشگری و امور شهری و شهرداری و غیره مشخص کند، 
البته ظرف ســه سال گذشته این کار درحال انجام است و نیازهای فناورانه استخراج 

می شود اما این تنها در حد یک عنوان بود.
رییس پارک علم و فناوری هرمزگان افزود: نیاز نیست صنایع و سایر نهادها ۲۰ عنوان 
را به عنوان نیازهای فناوری خود اعلام کنند بلکه پنج یا ۶ نیاز اساسی تر و عملیاتی که 

با آن کسب و کار می تواند شکل گیرد را اعلام کنند.
وی ادامه داد: آنگاه پارک علم و فناوری هرمزگان برای راه اندازی کسب و کار از بین 
نخبگان و دانشگاهیان به دنبالِ کننده کار خواهد رفت تا آنان نسبت به تولید محصول 
و خدمات مورد نیاز اقدام کنند و در طول فرآیند تولید محصول یا خدمات هم از آن ها 
حمایت می شود و تسهیلات، سرمایه گذاری و راهنمایی کسب و کار داده می شود و 

بازار کار هم خود اعلام نیاز کرده و آماده خرید است.
وی اضافه کرد: این برنامه اصلی است که برای اجرایی شدن آن الزام های فراوانی باید 

در کنار هم قرار گیرد تا محقق شود.
پارک علم و فناوری هرمزگان به تنهایی قادر به تحقق این هدف نیست

رییس پارک علم و فناوری هرمزگان گفت: بازیگران مختلفی وجود دارند که همه باید 
پای کار بیایند و نقش خود را به خوبی ایفا کنند، به عنوان پارک علم و فناوری هرمزگان 

به تنهایی قادر به تحقق هدف ذکر شده نخواهیم شد.
نصیری تاکید کرد: دانشــگاه ها، آموزش و پرورش و مخاطبان عام که گاهی پرسنل 
ادارات دولتی و صنایع هستند و نیازها را بیشتر لمس می کنند شرکت دانش بنیان تاسیس 

کرده و کسب و کار انجام دهند.
وی اشــاره کرد: نمونه های موفقی وجود دارد که افرادی در صنعت مشــغول به کار 
بوده اند و از آن خارج شده و در پارک علم و فناوری شرکت خود را تاسیس کرده اند.

وی گفت: این افراد چون نیاز واقعی را استخراج و با توجه به تخصص آن نیاز اقدام به 
تاسیس شرکت و تولید محصول و خدمت کرده اند موفق به فروش شده اند، البته در 

این مسیر ارتباطات شان هم به کمک آمده است.
ابتدا خود باید به باور اجرایی کردن اهداف برسیم

رییس پارک علم و فناوری هرمزگان خاطر نشان کرد: ستادی با عنوان توسعه اکوسیستم 
نوآوری به ریاست استاندار در استان ها وجود دارد که باید نشست هایی با عنوان اقتصاد 
دانش بنیان تشکیل دهد که نخستین نشست آن در هفته جاری یا هفته آینده تشکیل 

می شود.
نصیری بیان کرد: تمامی برنامه های خود را در نشست های ستاد اقتصاد دانش بنیان 
مطرح خواهم کرد و امید می رود که استاندار هم همراهی کند،  اما اینکه در این نشست ها 
تا چه میزان اعضا با پارک علم و فناوری هماهنگ باشند مشخص نیست، البته درحال 

رایزنی هستیم.
وی اظهار داشــت: ابتدا خود باید باور اجرایی کردن برنامه مذکور برســیم و سپس 
الزام هایش را فراهم کنیم، دانشــگاه و صنعت نقش خود را ایفا کنند، نقش صنعت 

استخراج نیازهای واقعی است و توان خود را در کنار آن ها قرار می دهیم.
وی افزود: حتی از بخش خصوصی هم در این مسیر کمک می گیریم تا نیازهای واقعی 
و اساسی صنایع مشخص شود و این نیازها با عنوان یک رویداد در زمستان سال جاری 

برای نخبگان استان بیان می شود.
رییــس پارک علم و فناوری هرمزگان تاکیــد کرد: در زمینه مباحث مالی هم از نظر 
تســهیلات از ظرفیت تفاهم نامه بنیاد برکت، صندوف نوآوری و شــکوفایی که در 

هرمزگان تشکیل شده و همچنین منابع مالی پارک علم و فناوری حمایت می کنیم.
نصیری گفت: منابع مالی دیگری هم در سال جاری وجود دارد که بتوان به شرکت های 
دانش بنیان تسهیلات داد و تنها انجام دهنده کار مساله مهم باقی مانده است که در این 

خصوص دانشگاه ها و نخبگان بایستی مشارکت فعالی داشته باشند.
وی تاکید کرد: دانشگاه باید عضو هیات علمی و دانشجو را برای فعالیت های فناورانه 
و نوآورانه الزام کند و برای این منظور لازم است شاخصه های کمی برای دانشگاه ها 
تعریف و تبیین شود که برنامه آن هم تهیه شده و مشخص است هر دانشگاه باید در هر 

سال چه تعداد شرکت نوآور و دانش بنیان تاسیس کند.
وی خاطر نشان کرد: اکنون هم دانشگاه ها در این زمینه فعالیت دارند اما اولویت سوم 
آن ها اســت، اولویت نخست آموزش، اولویت دوم پژوهش و اولویت سوم فناوری 

است، در صورتی که امسال نباید فناوری به این میزان در حاشیه قرار داشته باشد.
رییس پارک علم و فناوری هرمزگان تصریح کرد: آیین نامه های دانشگاه ها در حال 
جهت دهی آن ها برای بالا رفتن امتیازهای فناوری است، اما به لحاظ اجرایی هم لازم 

است یکسری الزام ها برای دانشگاه ها تعیین شود.
نصیری افزود: این هم فرآیندی زمان بر است و اگر می خواهیم در این زمینه کار کرده و 

موفق باشیم باید در عرصه عمل وارد شویم.
وی همچنین گفت: پارک علم و فناوری برای استقرار شرکت های بیشتر فضا ندارد به 
نحوی که اکنون چندین شرکت متقاضی برای استقرار در این مجموعه متقاضی موفق 

به اینکار نشده اند.
وی یادآور شد: چند راه برای حل این مساله وجود دارد که یا باید از ظرفیت های معطل 
و بدون استفاده ادارات دولتی استفاده کرد و تعدادی از این ها شناسایی شده است، راه 

حل دوم هم آماده شدن زمینی است که در درون دانشگاه هرمزگان قرار دارد.
رییــس پــارک علم و فناوری هرمزگان گفت: اکنون چند شــرکت، متقاضی ایجاد 
کارگاه های خود در آن زمین هستند اما زیرساخت های آن هنوز برای این منظور مهیا 

نشده است و آب و برق نداشته و تسطیح زمین و حصار کشی هم انجام نشده است.
وی ادامه داد: اکنون زمین بایر و بدون استفاده بوده که امید می رود امسال بتوان اعتبارهای 

ماده ۳۴ بودجه برای ایجاد زیرساخت زمین مذکور استفاده کرد.

رییس پارک علم و فناوری هرمزگان:

عملیات اجرایی احداث تقاطع غیرهمسطح 
محور بندر شهید رجایی آغاز شد

اقتصاد کیش-     عملیات اجرایی تقاطع غیرهمســطح محور بندر شــهید رجایی با 
اعتباری بیش از چهار هزار و ۵۰۰ میلیارد ریال با حضور استاندار هرمزگان آغاز شد.

مهدی دوستی استاندار هرمزگان در آیین کلنگ زنی احداث این طرح اظهار داشت:  
این یکی از طرح های ویژه است که در آن زیرگذر و روگذر پیش بینی شده و ۲ دستگاه 

پلُ ۲ دهانه ۲۵ متری دارد.
وی ادامه داد: تقاطع غیرهمسطح محور شهید رجایی از لحاظ نوع ساخت در هرمزگان 
بی نظیر خواهد بود که براساس برنامه ریزی انجام شده در مدت ۲۸ ماه ساخته می شود.

دوستی اضافه کرد:  بخشی از اعتبار این طرح توسط دولت و بخش دیگر هم توسط 
صنایع غرب بندرعباس تامین خواهد شــد و امید می رود در مدت زمان تعیین شده 

آماده استفاده شود.
استاندار هرمزگان بیان کرد: این طرح می تواند نقش مهمی در حمل و نقل و کاهش 

ترافیک مسیر بندر شهید رجایی ایفا کند.
محور غرب بندرعباس که این شهر را به بندر شهید رجایی و صنایع مستقر در سمت 
غربی این شــهر متصل می کند یکی از راهبردی ترین و پرترافیک ترین مســیرهای 
بندرعباس اســت. استاندار هرمزگان دوم شهریور ماه سال جاری در خصوص این 
محور هم گفته بود: ۲ طرح ریلی در دستور کار قرار دارد، حمل و نقل ریلی صرفاً مشکل 
هرمزگان نبوده و این استان در زمینه ریلی وضعیت بهتری نسبت به برخی استان های 

شمالی کشور دارد و حداقل ۲ خطه است.
وی افزود:  ۲ کار مرتبط با این حوزه باید انجام شود که یکی اصلاحات فرآیندی است که 
در بندر شهید رجایی برای حمل مستقیم بار با ریل بوده و کار مطالعاتی توسط سازمان 

مدیریت و برنامه ریزی درحال انجام است.
دوستی افزود: کار دیگر قطار اتوبوسی بوده که بار ترافیکی را از مسیر آسفالته بندر شهید 
باهنر به صنایع غرب بندرعباس برداریم و در این راستا هم با ۲ سرمایه گذار صحبت 

شده و پرونده در اختیار وزارت راه و شهرسازی است.

با حضور استاندار هرمزگان؛

»جاودان« سرپرست دانشگاه  علوم پزشکی هرمزگان شد
اقتصاد کیش-    با حکم وزیر بهداشــت غلامعلی 
جاودان به عنوان سرپرســت دانشگاه علوم پزشکی 

هرمزگان منصوب شد.
با حکم بهرام عین الهی وزیر بهداشت، درمان و آموزش 
پزشکی، غلامعلی جاودان به عنوان سرپرست دانشگاه 

علوم پزشکی هرمزگان منصوب شد.
در حکم وزیر بهداشت خطاب به جاودان آمده است: 
خدمتگزاری در نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران 
فرصتی مغتنم و نعمتی بزرگ است که خداوند متعال 
به بندگان خودش عطا می کند و شکر نعمت است که از 
این فرصت گرانقدر در جهت خدمت به مردم شریف 

میهن اسلامی نهایت استفاده به عمل آید، در این راستا 
و با توجه به تعهد، تخصص و سوابق علمی و اجرایی 
ارزنده جنابعالی به موجب این ابلاغ به عنوان سرپرست 
دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی و درمانی 
هرمزگان منصوب می شــوید تا بــا رعایت مقررات 

قانونی و شرعی انجام وظیفه کنید.
حسین فرشیدی رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 
نیز پیش از ظهر امروز به عنوان معاون بهداشتی وزیر 

بهداشت و درمان منصوب شد.
جاودان از جانبازان دوران دفاع مقدس و سابقه معاونت 

دانشگاه علوم پزشکی را در کارنامه دارد.


